



气溶胶学会邮政信箱226

布里斯托

BS20 1EG

电话: +44 (0) 1275 849019

Email: info@ddl-conference.com

网址: www.ddl-conference.com

2025年9月11日

杨柳，
福建医科大学

亲爱的杨柳：

肺部给药会议（DDL2025）

2025年12月10日至12日

我们将于2025年12月10日（周三）—12日（周五）在苏格兰爱丁堡国际会议中心召开肺部给药会议（DDL2025），您近期向DDL2025会议提交的会议论文已成功通过评审。我们很高兴地通知您，您的会议论文已被正式收录。委员会将很快给您发送一封电子邮件，告知您的论文是作为专题报告还是海报展示。

请接受本次邀请函，参加DDL2025大会并展示您的科研成果。您需要亲自到会。

会议论文题目：

瑞利珠单抗在哮喘治疗中的肺部递送优化与肺组织分布特性研究

您的护照详细信息：

姓氏：杨

名字：柳

出生日期：1996年9月7日

国籍：中华人民共和国

签发日期：2024年10月18日

失效日期：2034年10月17日

护照号：EN5826050

我们希望您能接受这项邀请，如果需要的话，我们将很乐意提供更多的资料。

此致，

Sheila Coates

希拉·科茨

DDL会议组织者



The Aerosol Society
PO BOX 226
BRISTOL
BS20 1EG

Tel: +44 (0) 1275 849019
Email: info@ddl-conference.com
Web: www.ddl-conference.com

11th September 2025

Liu Yang
Fujian Medical University

Dear Liu,

Drug Delivery to the Lungs Conference (DDL2025)
10th – 12th December 2025

We are holding the Drug Delivery to the Lungs (DDL2025) Conference from Wednesday 10th – Friday 12th December 2025 at the Edinburgh International Conference Centre, Edinburgh, Scotland, UK.

You recently submitted a Conference Paper to be considered for the DDL2025 Conference. We are pleased to let you know that your Conference Paper has been accepted. The DDL Committee will be sending an email to you shortly to let you know whether your Paper will be a Podium or Poster Presentation.

Please accept this Letter of Invitation to attend the DDL2025 Conference to present your scientific work. You are required to attend the conference in person.

The Title of your Conference Paper:

Optimized Pulmonary Delivery of Reslizumab for Asthma and Lung Distribution Visualized via AuNCs-Enabled Dual-Modal Imaging

Your Passport Details:

Surname: Yang
Given name: Liu
Date of birth: 7 September 1996
Nationality: People's Republic of China
Date of issue: 18 October 2024
Date of expiry: 17 October 2034
Passport No: EN5826050

We hope you will be able to accept this invitation and would be happy to provide further information if required.

Yours sincerely,

Sheila Coates

Sheila Coates
DDL Conference Organiser